
millió Ft volt. Berhida  község kerek 120 eFt-ot  adományoz .  A többi  település 
semmit  nem tudot t  ígérni.

A központ i  ügyelet  pr ivat izációjára dr. Szalai Mar ianna  adot t  egy javaslatot .  A 
polgármes t erek  azt kér ték,  hogy a holnapi  napig bezáróan legyen pontos í tva  mind 
a működési ,  mind a fej lesztési  köl tség privat izál t  formában.  A megegyezés  szerint  
ha holnap ezt az anyagot  megkapom,  szerda délután folytat juk a tárgyalást .

A tüdőszűrő  új rön tgengép  beszerzéséhez  8 millió Ft -ot  kel lene biztosí tani .  
Csak a kórházi  műszerhez  van hozzájárulás ,  ehhez nincs.  A meglévő gép 3,2 
millió Ft -os  javítási  köl tséggel  pár  évre megoldaná  a problémát .

Meg t ö r t én t  az egy éves működés  felülvizsgálata a Családsegí tő Szolgálatnál .  
Nagyon szeretnék,  hogy ha Várpalota  Város Önkormányza ta  hozzá járulna  ahhoz,  
hogy egy éves munka  ér tékelése  alapján módszer tani  köz po n t k én t  működne  a 
megyében az ál talunk fenntar to t t  szervezet .  Az ezzel kapcsola tos  előter jesztés  a 
februári  rendes ülésen kerül  a Képviselőtársaim elé. A Családsegí tő Szolgálat  
messze kimagasló a megyében.

A Zeneiskolával  kapcsola tban megál lapodásunk van, hogy a normat íván felüli 
részhez  igénybevétel  arányosan hozzájárul  Pét fürdő.  A szerint ,  hogy hány 
pét fürdői  gyerek van,  teljes szolgál tatást  vesz-e f igyelembe a Zeneiskolában.

A köl t ségvetés i  rendelet  tárgyalásakor  egyéb igények is vol tak a szakel látás 
részéről ,  melyeket  nem tudunk teljesíteni.  Jegyző úr és Szentgyörgyvár i  Éva 
egészségügyi  szakreferens  végigjár ta  az ér intet t  orvosi  rendelőket .  A szakmai  
minimum,  amit a Kormányrende l e t  előír,  hogy az önkor mányza t nak  biztosí tani  
kell,  eleve a megadot t  konf iguráció több mint 100 eFt-tal  többet  akar,  mint  az 
igényeket  kielégí tő konf iguráció  más cégtől  megkér t  ajánlata.  Másodszor  nem 
szakmai  minimum.  Ha r madszo r  ha az iskolai p rogramnak  eleget  tudunk tenni ,  én 
személy szerint  abból  tudok voksolni  10 egynéhány gép mel let t  az alapel látás  és a 
j á r óbe t eg  szakel látás  igényeinek kielégí tésére.  Ennyi t  szeret t em volna 
t á jékozta tásul  adni.

Domokos István, dr. Szabó Gyula képviselők 14,58 órakor megérkeztek. A 
létszám 15 fő.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Február  3-tól  a MEP heti egy alkalommal  fog ügyfé l fogadás t  biztosí tani .
Szerdán ülünk le ha rmadszor  a Palota  Szálló ügyében.  Most  j u t o t t unk  el abba a 

s tádiumba,  amikor  végül is a testületnek egy olyan anyagot  tudunk  adni,  amely 
alapján a végső döntés t  meg tudja hozni .  Eddig volt  egy előzetes  át tekintése  a 
hivatal  á t t e lepí tésének,  utána volt  egy helyszíni  bejárás és most  a harmadik 
a lkalommal  a Palota  Szál lóba a hivatalnak a funkcionál i s  e lhelyezését  tekint jük 
át. Ezután  valószínű,  hogy olyan al ternat ívák kerülnek a Képvise lő- tes tü le t  elé, 
ami alapján a döntés  megszülethet .

A bántai  kavicsbányának Domokos  István képviselő úr interpel lációja  nyomán 
u tánanéz tünk.  Er re  Tul ipánt  László i rodavezető  úr fog választ  adni a 
humuszletermelésse l  kapcsola tban.

Katona Csaba képviselő 15,02 órakor megérkezett. A létszám 16 fő.



T u l i p á n t  László;
A bánya  tulajdonosával  beszél tein.  Engedélyt  kapot t  a kavics ki t e rmelésére  és 

é r tékes í tésére .  Tájékozta tása  szerint  humuszt  ö nem adot t  el. A réteg tetején 
ugyan 10-15 cm-es kever t  anyag,  tehát  föld és kavics  keveréke  van,  azt 
t ávo l í t o t t ák  el, elszál l í tot ták.  Egyébkén t  humuszt  nem is akar  eladni ,  ami még ott  
a környéken  fel lelhető,  mert  köte leze t t  arra,  hogy rekul t iváció során a terüle te t  
ami ko r  az engedélyezet t  anyagmennyi sége t  kibányássza,  akkor  vissza kell állí tani 
az eredet i  ál lapotok szerint ,  magát  a bánya környékét .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kö s z ö n öm  szépen,  a t á j ékozta tás t  befejeztem.  Megál l ap í tom,  hogy 16 fővel  a 

Képvi se lő- t es tü le t  ha tároza tképes .  A mai t á rgya l andó  napirendi  pon t o kr a  a 
j avas l a t om a következő:

J A V A S O L T  N A P I R E N D :

/./ Sárszentmihály 1. Tőzegbánya előzetes környezeti hatástanulmánya
( 10.)

2./  A Várpalotai Önkormányzati Közüzemi Vállalat átalakulásával és 
további működésével összefüggő feladatok "Z" (11.)

3 . /  Kérdések, bejelentések

A 10. számú anyag megtárgyal ása  után t a r t anánk egy 10 perces  t echnikai  
s züne t e t  és t é rnénk át a zár t  ülésre.

Ké r dezem tisztel t  Képvise lő tá rsa imat ,  hogy kinek van a napi rendi  pon tokka l  
kapcso l a tban  kérdése? Vélemény,  észrevétele?  Szavazásra  teszem fel, aki 
e l fogadja  a j avasol t  napi rendi  pon toka t ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal a javasolt  napirendi pontokat elfogadta.

1./ Sárszentmihály  I. Tőzegbánya  előzetes  környezet i  ha tás t anulmánya  (10. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tul ipán t  Lászó i rodaveze tő  úré a szó.

T u l i p á n t  László:
Fo r mai l ag  nem közvete t t  Sárszentmihály  területén van,  de Kor mányr ende l e t  

szer int  vé leményezni  kell a Képvi se lő- t es tü le tnek  is.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ennek kapcsán szeretném elmondani ,  hogy a múlt  héten egy úr megkeres te  

Jegyző urat  Nádasdladányból ,  hogy itt aztán - a gumiégetővel  óvatosan,  amit nem 
engedé lyez tünk egy ugyanilyen véleményezésnél  az e rőmű területén,  tehát  ott  is 
tárgyal ták Nádasdladányban,  van lakossági  visszhangja.  Nádasdladány 
közigazgatás i  t erületén csinálnak egy olyan dolgot ,  aminek környezetvédelmi  
vonzata  van,  azér t  kerül t  ide hozzánk.

Kérdése  kinek van? Vélemény,  észrevétel? Kíván-e  valaki észrevétel t  tenni?
Azt  a határozat i  javasla tot  teszem fel szavazásra,  amely úgy fogalmaz a 

r endelkező  részben,  hogy "Várpalota  Város  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tüle te  a 
Sárszentmihály  I. Tőzegbánya  előzetes  környezet i  hatás tanulmányával  
kapcsola tban  észrevétel t  nem tesz." Aki ezt el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal a következei határozatot hozta:

12/1999.  (II. I.) s zámú képv i se lő - t e s t ü l e t i  határozat :

Várpa lo ta  Város  Önkormányzat i  Képvise lő- tes tü le te  a Sárszentmihály I. 
Tőzegbánya  előzetes  környezet i  ha tás tanulmányával  kapcsola tban észrevétel t  nem 
tesz.

Határ idő:  a ha t á roza t  megküldéséér t :  3 nap 

Felelős:  Leszkovszki  Tibor  polgármes t er

Kérdések,  beje l entések

1./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van kérdése ,  bejelentése,  ami nyi lvános ülésre tar tozik?

D o m o k o s  István:
A humus z  eladási  akciót  mi í rásban kér tük-e  vál lalkozótól? Van-e  írásos 

bizonyí ték vagy í rásban válaszol t -e?

T u l i p á n t  László:
Szóban ké rdez t em,  de megkérdez tem í rásban is.

D o m o k o s  István:
A szó elszáll .  Tavaly nyáron és ősszel  t öbbször  lát tam,  hogy t eherautó  számra 

hordták ki a humuszt .  Amit  Tul ipánt  László i rodaveze tő  úr itt e lmondot t ,  nem 
hiszem,  hogy ez így történt .
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2 ./

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb kérdés?

J á m b o r  Attila:
Azt  szere tném megkérdezni ,  hogy az ESSO második  ütemmel  nevezet t  

beruházás i  helyzet  hogyan áll most?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tárgyalások  folynak.  Várhatóan  jövő  keddre  e lőter jesztés  lesz belőle,  tehát  a 

Városrendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság lehet ,  hogy kézből  kiosztva kapja meg 
az anyagot ,  de ha ra j tunk múlik csak,  akkor  ők is megkapják  hét főn délután.

3. /

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Van-e  még valakinek kérdése?

C s ő v á r i  János:
Szere tném megkérdezn i  a j apán  hitellel összefüggésben,  hogy az út felúj í tások 

Várpa lo tán  fo ly t a tódnak-e ,  vagy tu l a jdonképpen  befe jeződtek?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
November  26-ai  dön tésünk  ér te lmében befejeztük a j apán  programot .  Saját  

erőből  folytatni  kell,  a lapvetően meg kell csinálni  a felszíni  csapadékvizek 
elvezetését ,  á t ereszeke t  azokon  az utcákon,  ahol l eraktuk az új aszfal tot  be kell 
tenni  az aszfal t  védelme érdekében.  Nyi lvánvalóan,  ameddig  pénz van útépí tésre,  
ezt  a szőnyegezés i  akciót  folytatni  kell.

C s ő v á r i  János:
Ami pénz  még hát ra  van,  Ösküt ,  tehát  más t e lepüléseket  érinti?

T ö r z s ö k  Károly.
Várpa l o t a  300 millió j apán  yent  haszná lhato t t  volna fel, ha megvan hozzá  a 

saját  erő.  Mivel  nem volt  meg hozzá,  ezér t  befe jezet tnek nyi lvání tot tuk,  tehát  a 
mi r ende lkezésünkre  állna,  csak akkor  fent  kel lene tartani  a VREIPO i rodát ,  ami 
túl köl tséges.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Január  3 1. napjával  az eredet i  szerződés  lejárt.  Honda  úr mandá t umát  úgy 

hosszabbí to t t ák  meg,  hogy Tés,  Öskü és Berh ida  néhány 10 millió Ft ér tékben 
utat  akar  épí teni .  Honda  úr  meg havi 5 millió Ft -ér t  szervezi  és egy-két  
zárójelentés t  elkészí t .  De itt a fő prob léma  az, hogy a gázhá lózatná l ,  a 
vízhálózatnál ,  a szennyvízhálóza tná l ,  a szennyvíz te l epnél  és amit  megcs inál tunk a 
fűtőműnél ,  minden beruházás i  100,- F t -hoz  68, -  Ft -ot  adot t ,  vi szont  az útépí tés 
j á rulékos  munká i hoz  egy fillért nem adott .  Csak a szőnyegezés  3,5 cm-ének 68



%- át  f izet te ki - kerek számot  mondok  a 300 millió Ft -ér t  megépül t  36 km 
ú thoz  nagyon jó indulat tal  azt mondom,  hogy adot t  70-75 millió Ft-ot .  Ha tar tot ta  
volna  a 68 %-ot ,  akkor  durván 100 millió Ft saját résszel be tudtunk volna szállni 
mi is most  még a tavasszal  az útépí tésbe.  Azt  mondtam neki  j a nu á r  elején,  hogy 
ne én írjak igazoló je lentés t  Honda  úr, hogy miért  nem, hanem Ön írja le azt, 
hogy itt miért  nem ment  a 68 %-os  kondíció,  miért  ragadta  ki az egész munkának 
a 30 %- ának  a 68 %-át?  Nem fogadta  el azt,  hogy alapot  kel let t  készí teni ,  és nem 
fogad ta  el azt, hogy ki kellett  egyenl í teni  és az aknafede leket  fel kel let t  emelni ,  
padkát  kell csinálni  és néhány helyen átereszt  kel let t  berakni .  Tehá t  ilyen 
j á ru l ékos  munkákra  gondolok .  A Sörház  utcában kiegyenl í tő ré teget  kellett  
rátenni ,  mert  volt  alap,  de ahhoz  sem járul t  hozzá.  Egyszerűen  nem engedte  
e lszámolni  és ehhez nem adot t  pénzt .  így durván azt tudom mondani ,  hogy olyan 
170-180 millió Ft-os saját pénzt  köl tö t tünk az útra.

Más kérdés,  észrevétel?

S a j t o s  János:
Vol tak  a nagy viharos szelek és Inotá ra  sötét ség borul t .  Kérnénk  szépen a 

közvi lágí tás t  megvizsgálni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Még kinek van bejelentenivalója?

D o m o k o s  István:
Kiss László úrnak a megküldöt t  j e lentésében az van, hogy 404 millió Ft -ot  a 

szerződés i  összeg szerint  az u takra  r áköl tö t tünk,  il letve megszűnt  az utak 
helyreál l í tása és - h a j ó i  emlékszem - március végén lesz befejezve.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A hét  te lepülés  j e lentése  van a Képviselő úr kezében? Csinál tak egy második 

ü t eme t  decemberben  önkormányzat i  útépí tésre  - Tés,  Öskü,  Balatonalmádi .  Ennek 
kell meglenni  március  végéig.

Kinek van még kérdése,  be je l entenivalója?  Amennyiben senkinek nincs,  a 
nyi lvános  ülést  15,20 ó rakor  bezárom.  10 perc technikai  szünet  után zár t  üléssel 
folytat juk a munkánkat .

4. /

5. /
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